
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 11/3/2024 
 

Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για διευκρινίσεις περί του πολεμικού υλικού και των οπλικών 

συστημάτων που στάλθηκαν στην Ουκρανία» 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Είναι πλέον γνωστό ότι με απόφαση του πρωθυπουργού, αρκετά βλήματα και λοιπά οπλικά 

συστήματα έχουν ήδη σταλεί αλλά και συνεχίζουν να στέλνονται στην εμπόλεμη Ουκρανία. Ως 

εκ τούτου, μας γεννάται η απορία για την ποσότητα των ανωτέρω πυρομαχικών & οπλικών 

συστημάτων που στάλθηκαν στην εν λόγω χώρα, για τον τρόπο αποστολής όλων των 

παραπάνω, για το αν έχει καταβληθεί κάποια αποζημίωση από οποιαδήποτε χώρα της 

Ευρώπης ή το ΝΑΤΟ ή την ΕΕ για την προμήθεια αυτών των βλημάτων και οπλικών 

συστημάτων και τέλος, για το ποιο ήταν το σχετικό αντίτιμο, αν υπήρξε. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Ποια είναι η ποσότητα βλημάτων και οπλικών συστημάτων που έχουν αποσταλεί από τον 

ελληνικό στρατό στην Ουκρανία μέχρι την ημερομηνία υπογραφής της παρούσας, ποιος ήταν 

ο τρόπος της σχετικής διαμετακομιδής, με ποια μέθοδο εξοφλήθηκε το σχετικό κόστος για τη 

μεταφορά και την προμήθεια των ανωτέρω βλημάτων και οπλικών συστημάτων, ποιος 

κρατικός ή διεθνής φορέας επιβαρύνθηκε σχετικά, ποιο ήταν το σχετικό αντίτιμο και πώς 

εισπράχθηκε αυτό το αντίτιμο από το ελληνικό Δημόσιο; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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